

Notulen ALV 30/10/2023

Aanvang:

De vergadering wordt om 20:02 uur geopend door de penningmeester.

Aanwezig:

De volledige lijst met namen van afwezigen is in het bezit van de secretaris.

Afwezigen:

Er hebben geen leden zich afgemeld voorafgaand aan de ALV.

Goedkeuring Notulen afgelopen ALV 19/12/2023

Jaarverslag:

De aanwezige leden hebben de mogelijkheid om het jaarverslag op papier in te zien. Ook versturen we de financiële stukken achteraf naar degenen die daar interesse in hebben. De penningmeester heeft een toelichting gegeven op het jaarverslag. De volledige toelichting vanuit de commissies is terug te lezen in het jaarverslag.

Financieel jaarverslag:

De aanwezigen leden hebben de mogelijkheid om een kopie van de balans, winst- en verliesrekening en begroting voor komend seizoen in te zien. Ook versturen we de financiële stukken achteraf naar degenen die daar interesse in hebben. De toelichting hierop is terug te lezen in het jaarverslag.

Verslag kascommissie:

De kascommissie heeft de financiële stukken over het boekjaar 2022/2023 doorgenomen. Op basis van de controle ziet de kascommissie wel degelijk dat er een aantal noodzakelijke verbeterpunten zijn ten aanzien van de financiële administratie en zien zij met name op de vrijwilligersvergoedingen een verhoogd risico op misbruik, zoals ze in het verslag toelichten. Tegelijkertijd hebben ze op basis van de stukken die zij gezien hebben, het vertrouwen dat de financiële situatie zoals die nu gepresenteerd wordt, recht doet aan de feitelijke situatie zoals die op dit moment is. Daarnaast hebben zij in hun steekproef geen ongeoorloofde betalingen vastgesteld. Concluderend betekent dat, dat zij het advies geven aan de Algemene Ledenvergadering om het hoofdbestuur decharge te verlenen over het gevoerde financiële beleid seizoen 2022-2023.

De aanwezige leden hebben het hoofdbestuur decharge verleent over het jaar 2022/2023.

Vaststellen balans, contributie en begroting:

Geen op- of aanmerkingen op het voorstel. Conform het voorstel zijn de balans, contributie en begroting vastgesteld.

Benoemen nieuwe bestuursleden

Het bestuur heeft een verzoek neergelegd om uit te breiden naar 7 bestuursleden in plaats van 5. Dit wordt goedgekeurd.

Jaap de Cock, Eric van der Donk, Marco Hamburg, Paul Bogaers en Bianca van Rooij hebben zich kandidaat gesteld. Allen geven een korte introductie op hun kandidaatstelling. Vanuit de leden is er geen bezwaar tegen de benoeming, waardoor allen zijn aangesteld voor een termijn van 3 jaar.

Aftredende bestuursleden

Maarten Zweekhorst (voorzitter) en Ron van Huijkelom (algemeen bestuurslid) zijn reeds teruggetreden uit het bestuur. Daarnaast treden tijdens deze vergadering Joep de Kok en André van Schaick af.

Benoemen commissie(leden)

Coördinator JO14 t/m JO17

Kascommissie (3 personen en een reserve lid (volgens ons reglement)).

Daarnaast kun je je altijd aanmelden voor een van onze commissies.

Rondvraag

Update velden

Sluiten vergadering

Vraag van Karin Schilder: over de mogelijkheid om een regeling te treffen rondom vervoerskosten bij uitwedstrijden.

Vraag van Menno Stabel over het resultaat van 7000 euro ten opzichte van een verschil van 15000 in onze liquide middelen. Verwachten we hier problemen mee?

We verwachten geen problemen met onze liquide middelen. Het is wel de taak van een nieuw bestuur om hier wat strakker op te gaan zitten.

Vraag van Dennis Vogels: Bij andere verenigingen worden er veel scheidsrechters geregeld binnen de vereniging. Bij ons lukt dat niet. Wat is het beleid dat we daarin voeren?

We hanteren de hoogste vrijwilligersvergoeding voor scheidsrechters in de regio.

We gaan binnen de jeugd bovenbouw gaan we terugvallen op een deel van de selectie, zij zullen gaan fungeren als scheidsrechter.

We houden het probleem dat we weinig scheidsrechters kunnen vinden voor hogere jeugdelftallen en seniorenteams.

Vraag van Rick van der Meer over kunstgraskorrels. Als de velden van trainingsveld 4 worden afgekeurd, wat wordt er dan gekozen als kunstgras voor de 3 hoofdvelden?

Vraag van Robert Langenberg: Wanneer wordt er gestart met het inzetten van selectie spelers binnen een vrijwilligersfunctie?

De afspraak die we hebben met de selectie is dat elke speler 4 keer een vrijwilligersfunctie vervult per seizoen.

De teammanagers van Gudok 1 en 2 pakken dit nu op.

Vraag van Menno Stabel: Zou het mogelijk zijn om iemand uit een ander team te laten fluiten bij een team? Zou er een schema gemaakt kunnen worden of zou hierover nagedacht kunnen worden?

Vraag van Caty Vogels: De douches zijn op dit moment vaak koud. Wat doen we hieraan? Er loopt een onderzoek van ennatuurlijk om te kijken hoe zij dit gaan oppakken. Het probleem duurt al langer dan de afgelopen maanden.

Vraag van Menno Stabel: Is er zicht op een mogelijkheid op Gudoks terrein voor het faciliteren van een plek voor de ballen die we nu mee naar huis nemen.

Op dit moment is er geen zicht op een oplossing. Het nieuwe bestuur gaat daarnaar kijken. Het oude bestuur heeft verschillende mogelijkheden in overweging genomen.

Vraag van Rick van der Meer: Wat is de mogelijkheid voor een container op ons terrein?

Er is toestemming gegeven om een container te plaatsen op ons terrein.

Die container gaat dienen voor alle spullen die er nu binnen worden opgeslagen.

Vraag van Caty Vogels: De ruimte onder de tribune, kunnen we die gebruiken als opslagruimte?

Dat hebben we nog nooit in overweging genomen. We gaan kijken naar wat de mogelijkheden zijn.

Vraag van Dennis Vogels: Wat zijn de mogelijkheden voor 2 containers boven elkaar? Ook dit zullen we bekijken.

Vraag van Rico Baars: Wat gebeurt er als we ballen kwijt zijn? Einde van het seizoen maken we een balans op hoeveel ballen er gemist worden. We hanteren dan de kostprijs van de ballen.

Vraag van Menno Stabel: Hoe gaat er gezocht worden naar een nieuwe penningmeester? Het nieuwe bestuur gaat werven binnen hun kring.

Vraag van Patrick van Gerwen: Wat is de deadline van het verdelen van ons bestuur? De deadline is de eerstvolgende bestuursvergadering.

Vraag van Gaby Frijters:

Hoe moet ik de verliezen zien van de afgelopen jaren? Tellen we die bij elkaar op? Joep de Kok geeft een toelichting op onze begroting en de realisatie. Het resultaat gaat van ons eigen vermogen af. Dat is terug te vinden op de balans. We trekken geen vreemd vermogen aan en de kantine is nog steeds in ons eigen beheer.

Vraag van Menno Stabel: Nutsvoorzieningen zijn ongeveer gelijk begroot als laatste boekjaar gerealiseerd. Hoe kan het dat er gemiddeld een prijsstijging is van 10% en dat de begroting maar 12.000 groter begroot is?

Joep de Kok antwoordt dat er een kans bestaat dat er een

Vraag van Joop van den Oetelaar: Wat is de reden van het vertrek van Maarten Zweekhorst? We zijn Maarten allereerst heel dankbaar voor hoe hij zich heeft ingezet voor Gudok. Echter heeft Maarten ongepast contact gehad met leden binnen onze vereniging. Dit accepteren wij niet. We willen als vereniging niet uitdragen dat we dat soort gedrag tolereren. Op welk niveau dan ook. We hebben het hier meerdere keren binnen ons bestuur over gehad. We hebben daarover een weloverwogen beslissing genomen, waar we tot op de dag van vandaag achter staan.

Vraag van Dennis Vogels: Wat wordt er aan sales gedaan binnen Gudok? Jullie geven namelijk aan dat Gudok opereert als een soort bedrijf. Hoe moet ik dat voor me zien? We werken hard aan de sponsoring binnen Gudok. De exposure wordt steeds groter en meer. Paul Bogaers gaat hieraan werken binnen ons bestuur en binnen onze vereniging. We streven ernaar die inkomstenbron te vergroten. Paul geeft hier een toelichting op.

Vraag van Patrick van Gerwen: Wordt er een beleid gevoerd vanuit Gudok voor vrijwilligers? Ja, er wordt op dit moment een vrijwilligersbeleid geschreven en dit gaat snel uitgevoerd worden.

Vraag van Erik Hultermans: Is er een plan B rondom de functie van een penningmeester? Wat als die niet gevonden wordt op korte termijn?

Een administratiekantoor is altijd een plan B, alleen geen wenselijk plan.

We willen eerst goed onze kringen bekijken omdat we ervan overtuigd zijn dat er een mogelijke penningmeester rondloopt bij Gudok.

De vergadering wordt door de voorzitter om 21:11 afgesloten.